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Calefacció a l’estiu a Cerdanya 

 

Celebro la decisió del senyor Martin Pérez, promotor del Cerdanya Music 
Festival, de posar un sistema de calefacció a disposició dels assistents als 
concerts que tindran lloc aquest estiu a Llívia. Després de la tràgica edició de 
l’any passat a Alp, que va acabar amb nombroses amputacions per congelació i 
constipats amb trist desenllaç, crec que no hi havia altra opció. És cert que els 
assistents podrien haver optat per dur-se un jec (una rebequita o un suèter, 
com n’acostumen a dir ells), però no seria acceptable demanar als turistes que 
tenen la bona voluntat de visitar-nos d’haver de suportar l’incordi de dur-se una 
peça de roba de casa… 

La mesura proposada per l’organització és clau per l’èxit del festival, sobretot 
tenint en compte les dates dels concerts d’enguany, del 10 al 20 d’agost, quan 
la plana cerdana pateix els efectes del fenomen del Niño (pijo) amb sobtades 
caigudes de les temperatures i neu a cotes baixes. Vagi per endavant, doncs, 
la meva més sincera felicitació a l’organització. 

Un cop ja hem superat l’emergència climàtica i l’energia està en mínims 
històrics, és el moment de permetre’ns certs luxes que en temps de crisi i en un 
moment d’escalfament global mai ningú amb dos dits de front hauria tolerat. 
Així doncs, ara que ja tenim el festival a tocar i tot a punt, només puc desitjar 
als organitzadors i als assistents que gaudeixin molt de la música i el caloret. 
Sense vosaltres, Cerdanya no seria el mateix, us ho asseguro. 

 


